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Deltagere: 

 

Svend Mandel 

Jacob Klitgaard 

Jesper Vestergaard 

Jørn Olsen 

Morten Grejsler 

Winnie Wolf Andersen 

 

Afbud: 

 

Preben Gammeljord 

Anne Honoré Østergaard 

 

 

Referent: 

 

Winnie Wolf Andersen 

 

 

 

SKAT Fritid & Idræt – referat af bestyrelsesmøde tirs-
dag den 9. september 2008  
 
  
Dagsorden: 

 

1. Møde med Ole Kjær  

• Idrætsdageni fremtiden 

• Skat Fritid & Idræts rolle i den nye organisationsstruktur 

• ECSA-repræsentation – herunder tjenestefri til arrangementer 

2. Status på motionskampagnen 

3. Tilskudsansøgninger 

4. Formandsmøde 2009? 

5. Status på hjemmesiden 

6. Næste møde 

 

 

Ad punkt 1 – møde med Ole Kjær 

 

Idrætsdagen i fremtiden  

 

Ole Kjær har inviteret Skat Fritid & Idræt til en debat om blandt andet idrætsda-

gen i SKAT i fremtiden. 

 

Mødereferat 
 
SkatFritid & Idræt 
 
17. september 2008 
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Mødet er fastsat til den 22. september 2008 – hvor Svend Mandel, Jacob Klit-

gaard og Winnie Wolf Andersen deltager. 

 

Tilbagemeldingerne vedr. afholdelsesformen på ”idrætsdagen” i år – hvor det har 

været afholdt på regionalt/lokalt plan, har været positive: generelt har folk været 

glade for små, lokale stævner frem for de store. 

 

I lyset heraf blev det besluttet, at vores forslag til Ole Kjær skal være, at der for 

2009 satses på regionsstævner – baseret på de ansattes fysiske placeringer.  

 

Vedr. 2010 afholdes der firmafestival i Odense i perioden den 4.- 6. juni. Der var 

enighed i bestyrelsen om, at vi vil foreslå Ole Kjær, at der i 2010 skal afholdes 

en landsdækkende idrætsdag i Odense i juni måned, idet det formodentlig vil 

være muligt at gøre brug af de faciliteter, som DFIF alligevel har opstillet til 

brug for firmafestivalen.  

 

Ovenstående model bevirker også, at der bliver afprøvet såvel regionale stævner 

samt et landsdækkende. Efter afholdelse af det landsdækkende stævne i 2010, 

kan der evalueres på de to stævneformer, og man kan tegne en endelig model for 

fremtiden! 

 

Desuden skal økonomien omkring idrætsdagene diskuteres, idet vores forslag vil 

være, at midlerne skal tages fra en central pulje, og ikke de lokale puljer rundt 

om i landet! 

 

Der skal endvidere findes en dato for afholdelse af stævnerne i 2009! 

 

 

Skat Fritid & Idræts rolle i den nye organisationsstruktur 

 

Spørgsmålet er hvorledes fremtiden ser ud for foreningerne med den nye struk-

tur, hvor skattecentre nedlægges – og arbejdspladserne får karakter af kontorho-

teller. 

 

I arbejdet med den fremtidige struktur er fagforeningerne inddraget i processen 

med at se på de sociale aspekter i den fremtidige organisation. Skat Fritid & 

Idræt er ikke inddraget i denne proces – og hvorfor egentlig ikke?  

 

På mødet med Ole Kjær vil vi derfor gerne have afklaret hvad direktionen fore-

stiller sig – og i den forbindelse tilbyde vores ”hjælp”! 

 

ECSA-repræsentation – herunder tjenestefri til arrangementer 

 

Ole Kjær skal informeres/oplyses om ECSA – og arrangementerne i dette regi. 

Dernæst skal det foreslås at de få der deltager, får tjenestefri til at deltage. 

 

Svend Mandel oplyste i den forbindelse, at han deltager i ECSA møde i Tjekkiet 

i uge 38. 
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Ad punkt 2 – status på motionskampagnen 

 

Vedr. status på motionskampagnen, oplyste Jørn Olsen, at der var indberettet 72 

resultater for de sidste 2 måneder – 38 hold har deltaget. (ikke alle hold har ind-

berettet for begge måneder!). 

 

Gennemsnitlig er der 8 personer på hvert hold – og med 38 hold har ca. 304 per-

soner deltaget i kampagnen! Dette er ca. samme antal som i 2007, hvor 350 per-

soner deltog! 

 

 

Ad punkt 3 – tilskudsansøgninger 

 

Der er kommet en ansøgning fra John David/Sydhavsøerne vedr. deltagelse i 

petanque i DM Firmaidræt. Stævnet foregår i Kolding. Der er tale om 7 deltage-

re, som søger om transporttilskud.  

 

Der bevilges tilskud med 300 kr. pr. person. 

 

I den forbindelse blev tilskudsregler generelt diskuteret, og der var bred enighed 

om at der skal arbejdes på en generel tilskudspolitik, som skal gælde til næste 

repræsentantskabsmøde. Herefter kan reglerne om nødvendigt tages op til revur-

dering! 

 

Jesper Vestergaard prøver at lave et oplæg til en tilskudspolitik. 

 

 

Ad punkt 4 – formandsmøde 2009? 

 

Det blev diskuteret hvorvidt der er basis for et formandsmøde i 2009. 

 

Emner som f. eks den nye organisationsstruktur og idrætsdag kunne være emner 

til et formandsmøde! 

 

Evt. kunne bestyrelsen umiddelbart inden formandsmødet have deltaget i et 

DFIF kursus vedr. visioner m.m. Fordelen ved at afholde visionskursus og for-

mandsmøde lige efter hinanden kunne være, at den pågældende DFIF konsulent, 

som deltager i visionskurset, kunne blive og deltage i formandsmødet ligeså – 

hvorefter en debat om visioner også kunne sættes på dagsordenen her! 

 

Det blev aftalt at der arbejdes på et formandsmøde i enten uge 11 eller 14 i 2009  

- alt efter hvornår konsulenten er disponibel! 

 

 

Ad punkt 7 – status på hjemmesiden  
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Alt omkring hjemmesiden er ved at falde på plads, takket være en stor indsats fra 

Jacob Klitgaard og Jørn Olsens! Dog mangler der informationer omkring til-

skudsordninger og firmaaftaler! 

 

 

Ad punkt 8 – næste møde 

 

Næste møde blev fastsat til torsdag den 20. november 2008 kl. 10.00 i Østbane-

gade! 

 

 

  

 

Winnie Wolf Andersen 

 

 


